
Styrelsemöte Getteröns Fiber Ekonomisk förening 2015-09-14 
På roddklubben 
 
 
 
 
Närvarande, Gert Bengtsson , Micael Lidmalm, Arne Kastberg, Tony Jansson, Lisa Nord, 
Tomas Kaspersson, Ingemar Martinsson, Kim Andreasson och Frank Hallberg 
 
 
Arne öppnade mötet 
 
Lisa valdes till sekreterare 
 
Tomas valdes till justerare 
 
Föregående protokoll godkändes 
Pågående arbeten. Grävningen är i full gång. Flera grävlag (3st) är på gång. Man är en bra 
bit in på Sillahallen, Myrekullevägen (klar), förbi affären klart. Grävningen går enligt plan. 
Blåsning är på gång. Riktade mail skickas ut till berörda.  Jesper, Kim och Micael tittar över 
funktionaliteten på utrustningen som Zitius skickar med.  
 
Ekonomisk rapport.  
Föreningens tillgångar är idag 4,8 milj och skulderna 3,4 milj (Består av medlemmarnas 
insatser). Balansrapport 1,7 milj. 
Rapport från medlems och rekryteringsgruppen.  290 personer har betalt eller skrivit på 
avtalt. Ytterligare intressenter tillkommer hela tiden. 
 
KO (Kommunikations Operatören) och tjänsteleverantörer. 
 Vi har valt att välja Zitius som KO. De har det största utbudet. Vi skriver avtal på 7 år. 
Arbetsgruppen läser igenom avtalet innan påskrift. 
 
Övriga frågor.   
Micael skickar ut länk till Zitius hemsida och deras tjänsteutbud.  Tony har med sig boxen för 
att kunna visa fastighetsägare.    
 
Nästa möte.   
Måndag 26 okt 2015 kl 18.00 på Roddklubben (Byggmöte 16.00 där man även är 
välkommen om man kan). 
 
 
 
 
 
 
Föreningens Sekreterare  Varberg _______________________ 
 
_____________________ 



Lisa Nord 
 
 
 
Föreningens ordförande   Protokoll justerad 
 
 
 
__________________________   _________________________ 
 
Arne Kastberg                              Tomas Kaspersson 
 


